
1

Erling Sandnes

Fra: Kathrine Andresen <andresen.kathrine@gmail.com>
Sendt: tirsdag 2. april 2024 15:59
Til: Kristine Sørheim
Kopi: Maria Hellevik; Kathrine Andresen; Thea Steinert; Thea Steinert; Heidi 

Rønning; Erling Sandnes; Forkontor; Line Marie Tangstad; Katrine Hårberg; 
Susan Berg Kristiansen

Emne: Re: Ang. nye lokaler til legetjenesten og helsesykepleier

Hei Kristine.  
 
Jeg har dessverre ikke anledning til å delta. Jeg har en annen avtale som jeg ikke får flyttet på, da det er såpass kort 
varsel.  
 
Jeg vil også si at jeg synes det er veldig uheldig at denne beslutningen om å flytte lokaler er tatt uten noen 
involvering fra oss som jobber i disse lokalene. Det er fint at det er ønskelig med våre innspill, men det er altfor sent 
i prosessen. To måneders frist på å finne egnede lokaler, bygge om, selve flytteprosessen er svært kort tid, og det er 
mange hensyn som må ivaretas.  
 
F.eks tilgjengelighet for pasienter med dårlig forflytningsevne, lett tilgjengelig parkering for samme pasientgruppe, 
parkering for ambulanse- og legebil og direkte inngang til akuttrom. Legekontoret må ha direkte dør til både 
akuttrom og sekretær/lab. Når man er alene på vakt og må utføre alle labprøver selv, må man også ha kort vei til 
observasjon av pasient. Legekontoret må være stort nok til å ha plass til egen undersøkelsesbenk, stol for 
gynekologiske undersøkelser mm. Toalett på venteværelse, personaltoalett og toalett for observerte rusprøver o.l 
for diskresjon. Diskresjon ifht inngangspartiet gjør også PU-boligene rett utenfor barnehagen dårlig egnet. 
Rømningsveier både ifht brann, men også voldelige/truende pasienter må tas hensyn til. Pauserom som er stort nok 
til både lege, helsesekretær, helsesykepleier, fysio, jordmor og barnevernstjenesten.  
 
Vi har tidligere formidlet at det er ønskelig å samlokalisere fysio, helsesykepleier, jordmor, lege og helsesekretær, 
dette av både faglige og sosiale interesser. Dette er ber vi fortsatt om at prioriteres høyt!  
 
Vi ønsker å tilby en god helsetjeneste for innbyggerne i kommunen, men involveres svært lite i viktige beslutninger. 
Dette er bekymringsfullt og denne flytteprosessen stiller jeg meg kritisk til, i sær den korte tidsfristen for flyttingen.  
 
Det er ønskelig med referat fra kommende møte, men også referat fra møtet hvor denne beslutningen om å ikke 
videreføre avtalen med DNH ble tatt, og hvilke hensyn som ble overveid i denne sammenheng.  
 
Jeg setter aktuelle på kopi.  
 
Kristine, kan du bistå med møtereferatene jeg etterspør?  
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Kathrine Andresen 
 
 

 
 

2. apr. 2024 kl. 14:49 skrev Kristine Sørheim <Kristine.Sorheim@varoy.kommune.no>: 
 
Veldig bra!   
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Vennlig hilsen

Kristine Sørheim
Arkiv- og Serviceansvarlig

Værøy kommune
Sørland 33, 8063 Værøy
E-post: kristine.sørheim@varoy.kommune.no
Telefon: 916 12 216
www.varoy.kommune.no
Raus - Respektfull - Profesjonell - Ansvarlig

Fra: Maria Hellevik <maria.hellevik@gmail.com>
Sendt:tirsdag 2. april 2024 13:40
Til: Kristine Sørheim <Kristine.Sorheim@varoy.kommune.no>
Kopi: Kathrine Andresen <Kathrine.Andresen@varoy.kommune.no>; Kathrine Andresen
<andresen.kathrine@gmail.com>; Thea Steinert <theasteinert@icloud.com>; Thea Steinert
<Thea.Steinert@varoy.kommune.no>
Emne: Re: Ang. nye lokaler til legetjenesten og helsesykepleier

Eg stiller. Men er den som kjenner det minst

Mvh
Maria Hellevik

tir. 2. apr. 2024 kl. 13:07 skrev Kristine Sørheim <Kristine.Sorheim@varoy.kommune.no>:

Hei Leger

Viser til forrige e-post som jeg sendte ut før påske.
Håper dere, eller noen av dere har mulighet å stille via teams. Gi meg gjerne en tilbakemelding hvis
dere kan/ikke kan.
Så håper jeg at jeg har truffet rett på e-postadresser

Mvh Kristine
________________________________________________________________________________

Microsoft Teams Trenger du hjelp?

Delta i møtet nå
Møte-ID: 335 246 928 883

Passord: 9RfS3F

For arrangører: Møtealternativer | Tilbakestill PIN-kode for innringing
________________________________________________________________________________


